
BBQ à volonté N-VA Halen
Zondag 3 september 2023
Van 11.30 tot 14.30 uur
In GC De Rietbron (Sportlaan 4a in Halen)

Wij zijn er weer met onze eetdag! De vorige postcoronajaren schrapten we onze eetdag om verenigingen meer ruimte te geven om 
iets te organiseren. Maar nu pikken wij de draad weer op en wel met een gloednieuwe formule: BBQ naar believen. Haalt u liever een 
BBQ-pakket op? Ook dat is mogelijk. Heeft u geen zin om te eten, maar wilt u toch even binnenspringen? Kom gerust langs voor een 
glaasje aan onze toog! Noteer zondag 3 september in uw agenda. U kan zich inschrijven door de QR-code te scannen. Tot dan!

Steven Vandeput stelt lijsttrekker 2024 voor

Tijdens een � jne ledenavond maakte Vlaams Parlementslid en 
burgemeester van Hasselt bekend dat Wim Vanderbruggen, 
net zoals in 2018,  ook in 2024 de lijst voor N-VA Halen zal 
leiden. Wim is ondertussen een gevestigde waarde in de Halense 
gemeenteraad: “Ik vind het een eer dat de bestuursploeg mij 
unaniem hee�  aangeduid om die uitdaging nog eens aan te gaan.”

We starten deze campagne met bijna dezelfde ploeg als in 2018: dat 
bewijst voor mij dat we op de goede weg zijn om, na de verkiezingen 
in 2024, te kunnen deelnemen aan het eigenlijke bestuur van Halen.

De voorbije jaren hebben we vanuit de oppositiezetels tal van 
opmerkingen en voorstellen gedaan. Maar wel steeds in een positieve 
en opbouwende sfeer. Onze slogan voor 2024? Voor een Beter Halen!

Doe mee met ‘Voor een Beter Halen!’

Vaak spreken mensen ons aan over de problemen die 
ze ondervinden in Halen. Ook via sociale media staan 
er vaak mensen op om ‘hun gedacht eens goed te zeggen’. 
Voelt u zich geroepen om niet enkel vanaf de zijlijn 
te roepen, maar om ook effectief mee te werken aan 
een positieve inbreng in onze gemeente? Scan dan de 
QR-code, word lid en sluit u aan bij ons verhaal. 
Met uw hulp bouwen we samen aan een beter Halen!
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Onze mensen in de gemeenteraad: 
Brigitte Landerloos geeft 
zetel aan Yannik Mullens 
Een tijdje geleden nam Brigitte afstand van haar mandaat en 
gaf zo Yannik de kans om deel te nemen aan de gemeenteraad.

Brigitte heeft zich steeds met volle toewijding gegeven voor  
het mandaat dat de kiezers haar in 2018 gaven. Ook in 2024  
zal zij op een verkiesbare plaats staan op onze lijst.

Voor Yannik zijn het de eerste stappen in zijn politieke  
carrière. Wij zijn ervan overtuigd dat vele van zijn aangereikte 
punten in de gemeenteraad zullen gewaardeerd worden tijdens 
de volgende jaren. En dat dankzij het jong enthousiasme dat  
hij ook in de bestuursgroep toonde. 

Onze mandatarissen in de gemeenteraad
Ook in deze uitgave van ons huis-aan-huisblad overlopen we even een aantal punten die onze mandatarissen brachten 
tijdens de gemeenteraadszittingen.

Gunther Bruyninckx: de erbarmelijke toestand van onze wegen
Het stoort veel mensen. Vaak zijn er putten die maandenlang zorgen voor onveilige 
verkeerssituaties. Dat zowel voor automobilisten, motorijders, fietsers als voor voet-
gangers. Een snellere opvolging van die kleine wegenwerken zou het ongenoegen van 

de Halenaar sterk verminderen.

Yannik Mullens: patchwork in de Stokstraat
Voor zijn allereerste interventie tijdens de gemeenteraad startte Yannik logischerwijze voor eigen deur. Na de  
herinrichting van de Stokstraat werden de stoepen opnieuw aangelegd. Daarvoor moesten blijkbaar de oude klinkers 
worden gerecupereerd. Dat leidde tot een kunstig patchwork. “Het is aanvaardbaar dat het bestuur zo economisch 

mogelijk omspringt met het geld van de burger, maar het moet nog esthetisch verantwoord blijven.”

Corry Baerts: straatnaamborden
De straatnaamborden zullen eindelijk vervangen worden door een vernieuwde  
uitvoering. Veel borden zijn bijna of zelfs totaal onleesbaar. Al een aantal jaar dringen 
wij erop aan om actie te ondernemen. Nu heeft het schepencollege eindelijk beslist 

om de 323 borden te vervangen door nieuwe, met daarop het Halense logo. 

Wim Vanderbruggen: burgerbudget
“Voorzie een budget voor burgerprojecten in het meerjarenplan.” Dat voorstel legden we voor aan het college van 
burgemeester en schepenen. Inwoners uit alle deelgemeenten kunnen projecten voorstellen en daarvoor een bepaald 
budget krijgen. Die projecten worden door de burgers zelf gekozen en kunnen heel uiteenlopend zijn. Ze moeten  

vanzelfsprekend bijdragen aan de verbetering van het algemene goedgevoel in de dorpen.

Kerkhofparken
Maak van de oudere kerkhoven in de dorpen meer gebruik door ze om te vormen tot rust-, stilte-  
of ontmoetingsplaatsen. Meer bankjes, meer (vlinder- en bijenlokkende) struiken en bomen,  
geboortebomen … Er zijn tal van mogelijkheden om die plaatsen op te waarderen en toegankelijker 
te maken. Dat is natuurlijk enkel mogelijk met het nodige respect voor de plaatsen en na overleg.

halen@n-va.be
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Tijdelijke opstellingen
Her en der komt u ze tegen in Groot-Halen: de ‘tijdelijke’ opstellingen die verkeersremmend geplaatst werden. De bekendste zijn  
‘de drie wijzen’ op de F. Jacobslaan en de rood-witte waterboxen op de splitsing Hagelandstraat – Oude Leuvense Baan. Tijdelijk is 
een rekbaar begrip. Eens moet een keuze gemaakt worden en moet een permanente opstelling die onesthetische dingen vervangen.

Raubrandplein
Het Raubrandplein kreeg na vele jaren eindelijk een mooie invulling. Dat punt lag  
Gilberte Bastijns (tot voor kort nog actief als gemeenteraadslid voor onze partij) nauw 
aan het hart. En daarover interpelleerde ze al tijdens de vorige legislatuur regelmatig. 

Verkeersveiligheid aan de schoolpoorten
In Zelem doen zich vaak gevaarlijke situaties voor. Zeker waar de verkeerslichten te dicht  

bij het voetpad staan en bestuurders erdoor verrast worden. Daaraan moet dringend iets gebeuren.

Snelheidsovertredingen
Iedereen klaagt over de snelheid waarmee bestuurders door onze straten rijden. N-VA Halen vindt trajectcontroles een ideaal middel 
om bestuurders tot inzicht te doen komen. Die controles moeten natuurlijk weloverwogen gebeuren, zodat ze geen lucratieve doel-
stelling worden.

Bestuursleden in de kijker

Kent u Alice Kenens al?
• Sinds het eerste uur bestuurslid van onze ploeg.
• Woont samen met Roger in de Decosterstraat in Zelem.
• Nam zowel tijdens de voorbije als tot halfweg deze legislatuur  
   met grote toewijding haar mandaat als OCMW-raadslid  
   (ondertussen Raad van Maatschappelijk Welzijn (RVMW)) waar.  
   Vorig jaar gaf ze dat mandaat door aan Nicky Vannerum. 
• Afgevaardigde in het provinciaal bestuursorgaan AB (Algemeen Bestuur). 

Wij kunnen steeds steunen op de gedrevenheid van Alice in onze bestuursgroep.

Maak kennis met Johan De Ceuster!
• Ondervoorzitter N-VA Halen.
• Woont samen met Ann, Nore en Jesse in de Winkelbeek.
• Stond al van bij de doopvont van N-VA Halen op de eerste rij  
   klaar om er een mooi verhaal van te maken.
• Was jarenlang voorzitter van onze afdeling.
• Nam na een politieke sabbatperiode vanwege drukke, 
   professionele activiteiten de draad weer op.

Zijn zin om mee te werken aan een beter Halen is een stimulans om met deze ploeg naar de verkiezingen in 2024 te gaan.

Welkom bij N-VA Halen, Andy Debaele!
• Nieuw in onze bestuursgroep.
• Een geboren Halenaar (Bloemendaal).
• Woont in Zelem.
• Een mooie versterking voor de ploeg dankzij  
   zijn jarenlange ervaring als bedrijfsleider en zijn  
   zelfstandige gedrevenheid.

Wij wensen hem veel succes toe in zijn geëngageerde keuze om op politiek vlak mee te werken aan een beter Halen!

www.n-va.be/halen
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams Parlementslid
Steven Vandeput

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


